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Ewa Frisk §48

§38 Mötets öppnande
Ordförande hälsar alla välkomna och öppnar mötet.

§39 Val av justerare
Till justerare valdes Annis Lindberg.

§40 Godkännande av dagordningen
Dagordningen godkändes.

§41 Föregående mötesprotokoll
Godkändes och lades till handlingarna

§42 AU beslut
Beslut att skicka blomma för BIR på Crufts till Allert’s. AU beslutet godkändes.

§43 Ingående/utgående post
Sekreteraren informerade enligt bilaga till mötesdeltagarna.

§44 Avdelningarna
Sekreteraren påminner avdelningarna om att skicka in sina protokoll till sekreterarmejlen.

§45 Ekonomi
Ekonomin är fortsatt god. Vi har blivit fakturerade för avelsdata. Dragning av de
kostnader som hunnit inkomma efter utställningen.



§46 Kommittéer/poster

§46:1 Avel
Många valpar föds men få annonserar på vår valpförmedling. Samtal kring
ögondiagnoser som förekommit på hundar som ögonlysts i år. Dragning från
genetikföreläsning från SKK som Marie och Ewa deltagit i. Genetisk mångfald är ett
ledord i SKK:s syn på avel. Samtal kring faktorer som påverkar vår ras, utställningar,
populära avelsdjur m m.
Omplaceringar på hemsidan. Samtal kring att göra ett formulär för omplaceringar på vår
hemsida med bl a registreringsnummer såsom vissa andra rasklubbar har. Vi ber Eva,
webmaster, komma med förslag. Se nedan under §48:2.

§46:2 Utställning
Club Show, samtal kring arrangemanget. Få från styrelsen var där men de som var där
gjorde ett mycket bra jobb! Samtal kring Club Show 2024.
Från inkommande post: Utställningsprogram 2025 från SSRK samt tillhörande
rasklubbar.
Domare 2025, vi börjar ta fram förslag.

§46:3 Jakt
-

§46:4 Viltspår
KM blir 29 oktober. Domare är bokade, plats klar. Inbjudan går ut allteftersom hundar
kvalificerar sig.
Remiss viltspårdomare Fredrik Bergman, Anders Hagberg, Jessica Franzén, vi tillstyrker.

§46:5 Medlemsregister, m m
SSRK:s förslag att höja medlemsavgiften blev det avslag på vid fullmäktige.
1207 medlemmar per maj.

§46:6 PR info
Svedea är ny samarbetspartner till klubben. De sponsrar KM i viltspår samt Club Show
och ger rabatt till våra medlemmar på försäkring. Om många försäkringar från
medlemmar tecknas ger det även återbäring till klubben.



§46:7 Årets cockerlistor
Samtal kring listan för årets cocker och att kontrollera medlemskapet noggrannare. Detta
görs för andra listor.
Mötet beslutade att medlemskapet ska kontrolleras med jämna mellanrum under året
även för listan årets utställningscocker.

§47 Fullmäktige
Marie informerade från mötet.

§48 Media

§48:1 Tidningen
Mötet beslutade att redaktören får annonsplats i tidningen som kompensation för sitt
eminenta arbete med tidningen.

§48:2 Hemsidan
Resultaten från Club Show är upplagda på hemsidan.
Vi tittar på vilka upplysningar som ska uppges i ett formulär för omplacering på
hemsidan. Eva gör förslag på formulär.

§48:3 FB
Att filma var populärt. Till nästa år förbereder vi detta i förväg.

§49 Övriga punkter
Samtal kring nedlagda avdelningar. Hur kan vi engagera?

§50 Avslutande

§50:1 Nästa möte
Nästa styrelsemöte 29 augusti kl 19 via Messenger.

§50:2 Mötets avslutande
Ordförande tackar samtliga för deltagande och och avslutar mötet.
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